
 

Fra: Sveinung Toft <Sveinung.Toft@masfjorden.kommune.no>  
Sendt: lørdag 13. februar 2021 00:36 
Til: Sara Sekkingstad <sara.sekkingstad@alver.kommune.no> 
Emne: Spørsmål om kva kommunen har tenkt å gjera med det farlege Lauvåskrysset - spørsmål til 
kommunestyremøte 18 februar 2021 
 
Til: 
Ordførar 
 
I lokalavisene, seinast i Strilen den 12 februar les me om kor farleg det er når bilar sklir på isen og 
hamnar  rett ut  i fylkesveg 57 i det farlege Lauvåskrysset. 
 
Den bratte vegen ned bakken gjer det til tider umogeleg å stoppa når det er kome snø og is i 
vegbana. Etter mi vurdering er dette eit livsfarleg kryss, som det hastar å få gjort nokre strakstiltak 
med  snarast. 
 
Spørsmålet er om Alver kommune  har sett på saka, eller om kommunen har tenkt å ta initiativ for å 
få på plass  strakstiltak no i vinter? 
 
 
Venleg helsing  
 
Sveinung Toft  
Alver Venstre 
 
 
 

 


